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 Zapisnik 
 

11. sjednice Gradskog vijeća Grada Zaprešića koja je održana u srijedu 21. prosinca 2022. godine u  
Zaprešiću, dvorana Veleučilišta Baltazar Adam Krčelić , Vladimira Novaka 23. 
 
Sjednica je počela  u 17.30 sati. 
Nazočni članovi: Denis Begić, Dubravka Dujmović Purgar, Marko Gabud, Damir Horvat, Matea 
Kalamir, Dražen Lacić, Martina Mišak Perić, Danijel Saić, Krešo Slatković, Duša Šarunić,, Matija Teur i 
Miroslav Tomašec  
Izočni članovi: Drago Bago, Luka Jović, Barbara Knežević, Ante Nekić, Robert Rumenović, Lidija Terek 
Tomac i Ante Vukelić. 
 
Ostali članovi: Željko Turk-gradonačelnik sa zamjenikom Alanom Labusom, Alen Zlački- službenik 
ovlašten za obavljanje poslova pročelnika-tajnika Službe Grada, Miljenko Šoštarić- pročelnik 
Upravnog odjela  za financije i gospodarski razvoj, Sandra Sabol Valenčak-pročelnica Upravnog odjela  
za društvene djelatnosti, Krešimir Petric-službenik ovlašten za obavljanje poslova pročelnika 
Upravnog odjela za graditeljstvo, zaštitu okoliša, stambene i komunalne poslove, Ružica Žarko- viša 
stručna suradnica za odnose s javnošću u Uredu gradonačelnika, Suzana Šekelja- viša stručna 
suradnica za pravne poslove u Službi Grada; Domagoj Mikuš-direktor Komunalnog poduzeća Zaprešić 
d.o.o. i Vodoopskrba i odvodnja Zaprešić d.o.o., Željko Barun-predsjednik JVP Grada Zaprešića, Ante 
Žaja- ravnatelj Muzeja „Matija Skurjeni“, predsjednici gradskih četvrti i mjesnih odbora, novinari 
tiskovnih i elektronskih medija te  najavljeni gosti. 
 
Sjednicu je, nakon prozivkom utvrđenog kvoruma (18 od 19) otvorio i vodio predsjednik Gradskog 
vijeća –Matija Teur.  
Predsjednik je rekao kako ima prijedlog dopune dnevnog reda te je dao prijedlog predmetne točke na 
glasovanje, što je jednoglasno prihvaćeno te je potom pročitao prijedlog dnevnog reda  11. sjednice 
Gradskog vijeća ( Ad 1-13),  nakon čega se  vijećnica Barbara Knežević  javila za riječ pa je  otvorio   
raspravu: 
Barbara Knežević rekla je kako ima primjedbi na nekoliko predloženih točaka današnjeg dnevnog 
reda: uz točku 2 nije dostavljeno Izvješće o provedenom javnom savjetovanju kao ni kod donošenja 
Proračuna, a za navedeno postoji i zakonska osnova;  
nadalje, istaknula je da primjećuje kako Grad ima problema sa pribavljanjem prethodnih suglasnosti-
pozivajući se pritom na točku 11 dnevnog reda za što je ustvrdila kako je upravo ta suglasnost pravni 
temelj za prihvata darovanja a nije dostavljena u materijalima uz predmetnu točku; također je navela 
da za točku 7 prijedloga dnevnog reda nije dostavljena suglasnost MUP-a za koji pak smatra da je 
pravni temelj za donošenje predmetne odluke. 
Predložile je da se navedene točke uklone sa dnevnog reda dok se ne prikupi sva potrebna 
dokumentacija, jer ističe kako će u protivnom odluke koje budu donijete na današnjoj sjednici biti 
nezakonite. 
Predsjednik je pozvao Gradonačelnika da se očituje o navodima vijećnice Barbare Knežević te je 
odgovorio kako su ispunjeni svi preduvjeti da predmetne točke budu na današnjem dnevnom redu 
sjednice Gradskog vijeće i da prođu propisanu proceduru za donošenje predmetnih odluka. 
Barbara Knežević rekla je kako nije dobila odgovor je li Grad pribavio potrebnu suglasnost i MUP-a za 
točku 7, na što je Krešimir Petric odgovorio kako  Grad ima  potrebnu suglasnost. 
Budući da se više nitko nije javio za riječ, predsjednik je pozvao vijećnike da glasuju o prijedlogu 
današnjeg dnevnog reda: 
vijećnici Kluba zastupnika „Zapni za Zaprešić“ izjasnili su se kako ne žele sudjelovati u radu današnje 
sjednice te su ju napustili u 18,40h (Barbara Knežević, Ante Nekić, Luka Jović, Robert Rumenović, 
Lidija Terek Tomac i Ante Vukelić).  
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Predsjednik je pozvao vijećnike da glasuju o prijedlogu današnjeg dnevnog reda: 
sa 12 glasova „za“ predsjednik je konstatirao da je većinom glasova  utvrđen slijedeći  
 

Dnevni red 
 

1. Verifikacija zapisnika sa 10. sjednice Gradskog vijeća 

2. Prijedlog II. izmjena i dopuna Proračuna Grada Zaprešića za 2022.godinu 
3. Prijedlog II. izmjena i dopuna Programa građenja objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2022. godinu 
4. Prijedlog II. izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2022. 

godinu 
5. Prijedlog: 

5.1. II. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju te 
skrbi o djeci rane i predškolske dobi Grada Zaprešića za 2022. godinu 
5.2. II. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u školstvu Grada Zaprešića za 2022. 
godinu 
5.3. II. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Grada Zaprešića za 2022. godinu 
5.4. II. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu Grada Zaprešića za 2022. godinu 
5.5. II. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Grada Zaprešića za 
2022. godinu 
5.6. II. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u zdravstvenoj zaštiti Grada Zaprešića za 
2022. godinu 

6. Prijedlog Odluke o III. izmjenama i dopunama Odluke o socijalnoj skrbi Grada Zaprešića 
7. Prijedlog Odluke o I. izmjenama i dopunama Odluke o načinu naplate parkiranja na 

području grada Zaprešića 
8. Prijedlog Odluke o produljenju važenja Strategije razvoja Grada Zaprešića 2016.-2020. na 

razdoblje do 30. lipnja 2023. godine 
9. Prijedlog. 

9.1. Analize stanja sustava zaštite i spašavanja na području Grada Zaprešića za 2022. 
godinu 
9.2. Godišnjeg plana razvoja  civilne zaštite na području Grada Zaprešića za 2023. godinu s  
financijskim učincima za trogodišnje razdoblje 

10. Prijedlog Akcijskog plana energetski i klimatski održivog razvitka Grada Zaprešića 
11. Prijedlog Odluke o prihvatu darovanja suvlasničkog dijela nekretnine u k.o. Zaprešić 
12. Prijedlog Odluke o prodaji nekretnine  
13. Aktualni sat 

 
AD-1 
Predsjednik je otvorio raspravu;  

Budući da se nitko nije javio za riječ, predsjednik je zatvorio  raspravu i dao točku na glasovanje. 

Prilikom glasovanja za točku 1 dnevnog reda, 12 glasova je bilo  „za“  pa je predsjednik konstatirao da 

je jednoglasno donijet 

 

Zaključak 

Verificira se zapisnik sa 10. sjednice Gradskog vijeća Grada Zaprešića 

održane dana 29. studenog  2022. godine  

(tekst Zapisnika prilaže se Izvodu iz Zapisnika 11. sjednice Gradskog vijeća Grada Zaprešića). 
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AD- 2-5 

Predsjednik je predložio da se točke od broja 2 do broja 5 zajedno obrazlažu, budući su sve sastavni 

dio II. izmjena i dopuna Proračuna Grada Zaprešića za 2022. godinu, a zatim da se raspravlja o njima 

te da se o svakoj glasa pojedinačno. 

Uvodno obrazloženje dao je pročelnik UO za financije i gospodarski razvoj, Miljenko Šoštarić. 

Predsjednik je pozvao člana Odbora za financije, Marka Gabuda da iznese stavove Odbora: izvijestio 

je kako je Odbor na svojoj sjednici održanoj dana 20. prosinca  2022. godine većinom glasova donio  

Zaključak kojim se prihvaća prijedlog II. izmjena i dopuna Proračuna Grada Zaprešića za 2022. godinu 

(točka 2) te rekao  kako se predlaže Gradskom vijeću prihvatiti isti u predloženom tekstu. 

Zatim je pozvao člana Odbora za komunalne djelatnosti, Krešu Slatkovića da iznese stavove Odbora 

za komunalne djelatnosti: izvijestio je da je Odbor na svojoj sjednici održanoj dana 20. prosinca  

2022. godine većinom glasova donio Zaključak kojim se prihvaća prijedlog II. izmjena i dopuna 

Programa građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2022. godinu (točka 3) te  kako se 

predlaže Gradskom vijeću prihvatiti isti u predloženom tekstu, kao i za prijedlog II. izmjena i dopuna 

Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2022. godinu (točka 4). 

Također je rekao da Klub vijećnika HDZ-a prihvaća sve točke vezane uz II. izmjene i dopune Proračuna 

Grada Zaprešića za 2022. godinu (točka 2-5). 

Predsjednik je pozvao i predsjednicu Odbora za društvene djelatnosti, Mateu Kalamir da se očituje o 

prijedlogu II. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u društvenim djelatnostima Grada Zaprešića 

za 2022. godinu (točka 5-5.1-5.6) te je rekla da je Odbor na svojoj sjednici održanoj dana 20. prosinca  

2022. godine jednoglasno podržao sve programe te predlaže Gradskom vijeću donijeti predmetne 

programe u predloženom tekstu. 

Predsjednik je pozvao Klubove vijećnika da se očituju o predmetnim točkama: 

u ime Kluba vijećnika SDP-a, Denis Begić rekao je kako su suglasni sa prijedlogom II. izmjena i dopuna  

Proračuna Grada Zaprešića  za 2022. godinu, rekao je kako su rijetke godine kada su se donosile II. 

izmjene i dopuna Proračuna za tekuću godinu ali da to smatra dobrom praksom te da „ne treba od 

toga bježati“; zadovoljni su realizacijom Proračuna-kako sa prihodovnom tako i sa rashodovnom 

stranom; pohvaljuje ranije donošenja Proračuna za 2023. godinu te kao dobru praksu u ovom 

mandatu izdvojio je sastanke političke koordinacije za koje je naglasio kako su otvoreni za sve 

političke opcije i upravo zbog toga da se na njima daju konstruktivni prijedlozi i primjedbe odluka koje 

će biti predmet rasprave na sjednicama Gradskog vijeća te pozvao vijećnike koji su napustili današnju 

sjednicu da se odazivaju tim sastancima, kako bi svi zajedno što bolje surađivali i ponudili kvalitetnija 

rješenja za građane grada Zaprešića. 

Za kraj je rekao kako je svjestan da se ove godine nije moglo provesti javno savjetovanje za 

donošenje Proračuna za 2023. godinu, budući se dosta rano počelo raditi na njemu i zbog uvođenja 

eura, ali predlaže da se kod donošenja Proračuna Grada Zaprešića za 2024. godinu provede postupak 

javnog savjetovanja. 

Kako se više nitko nije javio za riječ, predsjednik je dao točku na glasovanje:   

sa 12 glasova „za“  konstatira se da su jednoglasno donijete 

 

II. izmjene i dopune Proračuna Grada Zaprešića za 2022. godinu  

                                                     (tekst Proračuna prilaže se Zapisniku). 

 

Predsjednik je pozvao na glasovanje po točci 3. Dnevnog reda: 

sa 12 glasova „za“  konstatira se da su jednoglasno donijete 
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II. izmjene i dopune Programa građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2022. 

godinu 

(tekst Programa prilaže se Zapisniku). 

 

Predsjednik je pozvao na glasovanje po točci 4. Dnevnog reda: 

sa 12 glasova „za“  konstatira se da su  jednoglasno donijete 

 

II. izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2023. godinu 

(tekst Programa prilaže se Zapisniku). 

 

Predsjednik je pozvao na glasovanje po točci 5. Dnevnog reda: 

5.1 - sa 12 glasova „za“  konstatira se da su  jednoglasno  donijete 

II. izmjene i dopune Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju te 
skrbi o djeci rane i predškolske dobi Grada Zaprešića za 2022. godinu 

(tekst Programa prilaže se Zapisniku). 

 

5.2 - sa 12 glasova „za“ konstatira se da su jednoglasno donijete 

II. izmjene i dopune Programa javnih potreba u školstvu Grada Zaprešića za 2022. 
godinu 

(tekst Programa prilaže se Zapisniku). 

 

5.3 - sa 12 glasova „za“  konstatira se da su jednoglasno donijete 

II. izmjene i dopune Programa javnih potreba u kulturi Grada Zaprešića za 2022. godinu 
(tekst Programa prilaže se Zapisniku). 

 

5.4 - sa 12 glasova „za“  konstatira se da su jednoglasno donijete 

II. izmjene Programa javnih potreba u sportu Grada Zaprešića za 2022. godinu 
(tekst Programa prilaže se Zapisniku). 

 

5.5 - sa 12 glasova „za“  konstatira se da su jednoglasno donijete 

II. izmjene  Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Grada Zaprešića za 2022. godinu 
(tekst Programa prilaže se Zapisniku). 

 

5.6 - sa 12 glasova „za“  konstatira se da su  jednoglasno donijete 

II. izmjene  Programa javnih potreba u zdravstvenoj zaštiti Grada Zaprešića za 2022. 
godinu 

(tekst Programa prilaže se Zapisniku). 

 

 

AD-6 

Uvodno obrazloženje dala je pročelnica UO za društvene djelatnosti, Sandra Sabol Valenčak. 
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Nakon toga, predsjednik je pozvao predsjednicu Odbora za društvene djelatnosti-Mateu Kalamir da 

iznese stavove Odbora: na svojoj sjednici održanoj dana 20. prosinca 2022. godine, Odbor je 

jednoglasno donio zaključak kojim prihvaća prijedlog Odluke o III. izmjenama i dopunama Odluke o 

socijalnoj skrbi Grada Zaprešića te se predlaže Gradskom vijeću prihvatiti predmetnu odluku u 

predloženom tekstu. 

Predsjednik je pozvao Klubove vijećnika, no kako se nitko nije javio za riječ, otvorio je raspravu: 

budući da se nitko nije javio za riječ, dao je točku 6 na glasovanje: 

sa 12 glasova „za“ konstatira se da  jednoglasno je donijeta 

 

Odluka o III. izmjenama i dopunama Odluke o socijalnoj skrbi Grada Zaprešića obrazovanja 

                                                                                                     (tekst Odluke prilaže se Zapisniku). 

 

AD-7 

Uvodno obrazloženje dao je Krešimir Petric,  službenik ovlašten za obavljanje poslova pročelnika 

Upravnog odjela za graditeljstvo, zaštitu okoliša, stambene i komunalne poslove. 

Referirao se na suglasnost MUP-a koju je spomenula vijećnica Barbara Knežević i rekao kako je Grad 

dobio suglasnost MUP-a za predloženu Odluku, ali naglasio kako je suglasnost obvezna kada se 

donosi Odluke o naplati po prvi puta, dok za donošenje izmjena i dopuna kao što je predmet ove 

Odluke suglasnost ne treba, budući se njome uvode novi blokovi naplate. 

Predsjednik je pozvao člana Odbora za komunalne djelatnosti, Krešu Slatkovića da iznese stavove 

Odbora: na svojoj sjednici održanoj dana 20. prosinca 2022. godine , Odbor je o prijedlogu Odluke o I. 

izmjenama i dopunama Odluke o načinu naplate parkiranja na području grada Zaprešića glasovao sa 

2 glasa „za“, 2 glasa „protiv“ i 1 glasom „suzdržanim“. 

Nakon toga, za riječ se javio Alen Zlački- službenik ovlašten za obavljanje poslova pročelnika-tajnika 

Službe Grada i izvijestio sve nazočne kako je na dan održavanja sjednice Odbora za komunalne 

djelatnosti, predsjednik Odbora-Ante Nekić netom prije održavanja sjednice Odbora, dostavio 

članovima Odbora izmijenjeni poziv za sjednicu, u kojem je iz prvotnog poziva „skinuo“ ovu točku sa 

dnevnog reda. Poziv i materijali su poslani prethodnog tjedna, predsjednik je bio obaviješten o njemu 

i nije se do dana sjednice drugačije očitovao. 

Poziv je samoinicijativno „prepravio“ tako da je dva sata prije održavanja sjednice Odbora poslao 

izmijenjeni poziv sa istom klasom i urudžbenim brojem kao i prvotni poziv, na što su ga službenici 

gradske uprave Grada Zaprešića koji su bili prisutni na sjednici Odbora upozorili te uputili na koji 

način ubuduće treba postupati. 

Predsjednik Gradskog vijeća rekao je kako je i on osobno upoznat s tim, jer mu je dostavljen taj 

„izmijenjeni“ poziv te rekao kako je ovo jedan od razloga da se što prije krene u izradu novog 

Poslovnika o radu vijećnika/radnih tijela. 

Budući da vijećnici Kluba vijećnika „Zapni za Zaprešić“ nisu bili prisutni na sjednici, predsjednik je 

pozvao gradonačelnika da se očituje o dostavljenim amandmanima na predmetnu točku. 

Gradonačelnik je riječ dao Krešimiru Petricu, koji se očitovao pojedinačno o svakom od 4 zaprimljena 

amandmana pojasnivši zbog čega nije moguće prihvatiti ih. 

Nakon toga, predsjednik je pozvao vijećnike na glasanje o amandmanima: 

1. sa 12 glasova „protiv“ konstatira se da amandman nije prihvaćen, 

2. sa 12 glasova „protiv“ konstatira se da amandman nije prihvaćen, 

3. sa 12 glasova „protiv“ konstatira se da amandman nije prihvaćen, 

4. sa 12 glasova „protiv“ konstatira se da amandman nije prihvaćen.. 
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Zatim je  pozvao vijećnike na glasovanje o točki 7. Dnevnog reda: 

sa 12 glasova „za“ konstatira se da je jednoglasno donijeta  

 

Odluka o I. izmjenama i dopunama Odluke o načinu naplate parkiranja na području grada Zaprešića 

                                                                                                                    (tekst Odluke prilaže se Zapisniku). 

 

AD-8 

Uvodno obrazloženje dao je Miljenko Šoštarić, pročelnik Upravnog odjela za financije i gospodarski 

razvoj. 

Predsjednik je otvorio raspravu, no kako se nitko nije javio za riječ, zatvorio je raspravu i dao točku 8 

na glasovanje:  

sa 12 glasova „za“ konstatira se da je jednoglasno donijeta  

 

Odluka o produljenju važenja Strategije razvoja Grada Zaprešića 2016.-2020. na razdoblje do 30. 

lipnja 2023. godine 

                                                                                                                    (tekst Odluke prilaže se Zapisniku). 

 

 

AD-9 

Uvodno obrazloženje dao je Miljenko Šoštarić, pročelnik Upravnog odjela za financije i gospodarski 

razvoj. 

Predsjednik je otvorio raspravu, no kako se nitko nije javio za riječ, zatvorio je raspravu i dao točku 9 

na glasovanje:  

9.1. sa 12 glasova „za“ konstatira se da je jednoglasno donijeta  

 

     Analiza stanja sustava zaštite i spašavanja na području Grada Zaprešića za 2022. godinu 
                                                                                                          (tekst Zaključka prilaže se Zapisniku). 

 

9.2. sa 12 glasova „za“ konstatira se da je jednoglasno donijet 

 

Godišnji plan razvoja  civilne zaštite na području Grada Zaprešića za 2023. godinu s 
financijskim učincima za trogodišnje razdoblje 

      

                                                                                                 (tekst Godišnjeg plana  prilaže se Zapisniku). 

 

AD-10 

Uvodno obrazloženje dao je Krešimir Petric,  službenik ovlašten za obavljanje poslova pročelnika UO 

za graditeljstvo, zaštitu okoliša, stambene i komunalne poslove. 

Predsjednik je otvorio raspravu: 

Marko Gabud  rekao je kako će Klub vijećnika SDP-a podržati donošenje Akcijskog plana; naglasio je 

kako je iz podataka vidljivo da najveći dio emisije CO2 otpada na promet (uglavnom osobna i 

komercijalna vozila) te rekao kako bi se ušteda mogle ostvariti na način da se građane potiče da u što 

većoj mjeri koriste „alternativne“ vrte prijevoza-korištenje bicikala i javnog prijevoza te istaknuo kako 

u gradu Zaprešiću nedostaje besplatni parking na kojem bi građani mogli ostaviti svoje automobile 
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kako bi prešli na javni prijevoz (rekao je kako postoji parking kod željezničke stanice za prijelaz na 

vožnju vlakom te da bi isto trebalo omogućiti i građanima koji koriste autobus kao prijevozno 

sredstvo). 

Budući se više  nitko nije javio za riječ, predsjednik je  dao točku 10 na glasanje: 

sa 12 glasova „za“ jednoglasno je donijet  

 

Zaključak 

o prihvaćanju prijedloga Akcijskog plana energetski i klimatski održivog razvitka Grada Zaprešića 

                                                                                                    (tekst Akcijskog plana  prilaže se Zapisniku). 

 

 

AD-11 

Uvodno obrazloženje dao je Alen Zlački, službenik ovlašten za obavljanje poslova pročelnika-tajnika 

Službe Grada. 

Predsjednik je pozvao člana Odbora za financije, Marka Gabuda, da iznese stavove Odbora: na svojoj 

sjednici održanoj dana 20. prosinca  2022. godine, Odbor je većinom glasova  donio zaključak kojim 

prihvaća prijedlog predmetne Odluke te predlaže Gradskom vijeću prihvatiti istu u predloženom 

tekstu. 

Predsjednik je pozvao na glasovanje o točki 11. Dnevnog reda: 

sa 12N glasova „za“ jednoglasno je donijeta 

 

Odluka o prihvatu darovanja suvlasničkog dijela nekretnine u k.o. Zaprešić 

                                                                                                                 (tekst Odluke prilaže se Zapisniku). 

 

 

AD-12 

Uvodno obrazloženje dao je Alen Zlački, službenik ovlašten za obavljanje poslova pročelnika-tajnika 

Službe Grada. 

Nakon toga, predsjednik je pozvao člana Odbora za financije, Marka Gabuda da iznese stavove 

Odbora: na svojoj sjednici održanoj dana 20. prosinca  2022. godine, Odbor je jednoglasno donio 

zaključak kojim prihvaća prijedlog Odluke o prodaji nekretnine te se predlaže Gradskom vijeću 

prihvatiti istu u predloženom tekstu. 

Predsjednik je otvorio raspravu i zatvorio ju, budući se nitko nije javio za riječ te dao točku 12  na 

glasovanje: 

sa 12 glasova „za“ jednoglasno je donijeta  

 

Odluka o prodaji nekretnine                                                                                                         

   (tekst Odluke  prilaže se Zapisniku). 

 

AD-13 

Predsjednik je otvorio Aktualni sat: 

Krešo Slatković izvijestio je vijećnike kako je na sjednici Odbora za komunalne djelatnosti koja je 

održana 20. prosinca 2022. godine došlo do situacije u kojoj je predsjednik Odbora, Ante Nekić, 

netom prije održavanja sjednice poslao novi poziv članovima Odbora te ostalim sudionicima sjednica 

radnih tijela sa jednom izostavljenom točkom sa prethodno upućenog poziva za sjednicu, pečatom 
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radnog tijela i datumom ranije poslanog poziva, a da nije obavijestio stručne službe koje inače u 

njegovo ime sazivaju sjednicu i šalju radne materijale. 

U ime vijećnika Kluba HDZ-a zatražio je od stručnih službi  da se navedene radnje istraže te da se 

utvrdi radi li se o možebitnom prekršaju ili nezakonitom postupanju predsjednika Odbora i da o tome 

napišu pismeno izvješće. 

Navedeni prijedlog predsjednik je dao  na glasanje te je sa ukupno 12 glasova prijedlog jednoglasno 

prihvaćen. 

Alan Labus rekao je da ima dvije informacije koje bi želio podijeliti: 1.- 5.12.2022. Grad Zaprešić 

postao je Grad-prijatelj djece; ukupan projekt trajao je oko godinu i pol za što je konstatirao da je 

rekordno brzi rok za dobivanje navedenog te zahvalio službenicama Upravnog odjela za društvene 

djelatnosti, posebice pročelnici Sandri Sabol Valenčak i Gordani Valeriji Funda na uspješno 

odrađenom projektu kako bi ostvarili navedeno;  rekao je kako sada slijede daljnji koraci a to je da se 

oformi i dječje savjetodavno tijelo; 

2.-rekao je kako se krenulo u obnovu javnih zgrada, no nažalost ne i stanova privatne namjene koji su 

stradali u potresu, ali  s tim u vezi naglasio kako je Grad Zaprešić kao jedinica lokalne samouprave 

učinio sve što je bilo moguće po tom pitanju-izrada elaborata, projektne dokumentacije, novčana 

pomoć za smještaj stanara predmetnih zgrada, rekao je i kako je nedavno održan on-line sastanak sa 

ravnateljem Središnjeg državnog ureda  te da se u skorijem vremenskom periodu očekuju tenderi i da 

bi  ubrzo trebala započeti i njihova obnova. 

Za kraj je uputio čestitku povodom predstojećih blagdana  i Nove godine te zahvalio svim vijećnicima 

na suradnji u 2022.-oj godini. 

Gradonačelnik je rekao kako žali što nisu prisutni i vijećnici drugih političkih stranaka, budući su i oni 

izabrani od građana da ih predstavljaju u gradskom vijeću te rekao kako njihov postupak govori o 

društvenoj odgovornosti. 

Nadalje, istaknuo je kako je prije par dana grad Zaprešić dobio priznanje za najpoželjnijim smart 

cityjem -dodjeljuje se svake godine u organizaciji portala Gradonačelnik.hr i  Večernjeg lista; zadnjih 

par godina grad Zaprešić je uvijek bio u finalua a ove je godine proglašen najpoželjnijim smart 

cityjem-gradom koji nudi najbolja moderna rješenja za što ugodniji život svojih  građana.  

Referirao se na navode  zamjenika Labusa u vezi obnove privatnih stanova te rekao kako je upravo 

danas dobio informaciju da je osigurana novčana pomoć za obnovu zgrade na adresi T.Ž.F.17 u 

vrijednosti od 3,5 milijuna kuna  te da se uskoro očekuje i za ostale zgrade. 

Na kraju je istaknuo kako se ponosi načinom rada ovog saziva Gradskog vijeća, rekavši da se prije 

svake sjednice Gradskog vijeća svi vijećnici političkih stranaka pozivaju na sjednice političke 

koordinacije kako bi sudjelovali i raspravljali o prijedlozima Odluka koje će biti predmet rasprave na 

sjednici Gradskog vijeća te rekao kako se to pokazalo vrlo dobrom praksom. 

Predsjednik je zaključio sjednicu te uputio čestitku svim vijećnicima i njihovim obiteljima za Božić i 

Novu godinu. 

Sjednica je završila u 19.00 sati.    
 
 
ZAPISNIK SASTAVILA                                                                                     PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 
    Suzana Šekelja                                                                                                            Matija Teur 
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